
 

 
 Zapisnik sa  11.sjednice Izvršnog odbora koja je  održana u  utorak 03 srpnja 2007 u   
prostorijama Zagrebačkog sportskog saveza , Trg  K. Čosića 11,  ( ulaz pokraj restorana 
Horok )   od  16,30  sati  
 
Prisutni članovi I.O.HMS-a :Kvesić, Bičanić,   Zmaić, Gavazzi , Prišćan , Oljica  
                                                
Odsutni članovi I.O.HMS-a : Vrečko, Munivrana,Petričić, Kovačić,Šimunković  
 
Ostali prisutni  : Marolt,            
 
 
 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

 
 
 

1. Prihvaćanje Dnevnog reda  
2. Verifikacija zapisnika sa  10.sjednice I. O. HMS-a 
3. Izvješće o stanju žiro – računa 
4. Izvješće o učinjenom od 10.sjednice 
5. Program mladih – HOO 
6. Trener mladih uzrasta – HOO 
7. Plan 2008. –  Kriteriji raspodjele   
8. Kalendar II. dio 2007 i priprema za 2008 
9. Svjetsko prvenstvo – natjecatelji,delegati 

10. Ostalo 
 

Zapisnik : 

 
 
Ad1.  Prihvaćeno jednoglasno uz dopunu predloženu od g. Bičanića pod točkom 

    11.Ostalo : 
 

• Primjena dobnih kategorija u mlađim uzrastima (dosadašnjih 11 i 14 se 
mijenja u    10,12 i 14    kao eksperimentalnom) 

• Promjena članka Pravilnika o natjecanjima HMS-a koji govori o 
određenoj najvišoj dopuštenoj kotizaciji za turnir. Predlažem da HMS 
odredi najviše dopuštene kotizacije za pojedinačna i ekipna prvenstva 
Hrvatske, ali da prepusti Klubovima-organizatorima da slobodno 
određuju visinu kotizacije za svoja natjecanja. 

• Uvođenje rang liste za mlađe dobne skupine uz određivanje natjecanja 
koja se boduju za tu rang listu.  

 

 

HRVATSKI  MAČEVALAČKI  SAVEZ  FÉDÉRATION CROATE D´ESCRIME 

Zagreb, Trg sportova 11, Telefon: 01-3 099 200 Fax: 01-3 099 201  
E-mail:  crofencing@hi.htnet.hr 

 



• Prijedlog: bodovanje sukladno FIE bodovanju za rang liste, deset 
natjecanja od kojih se boduje najboljih šest. 

• Određivanje komisije/povjerenstva za provođenje velikih natjecanja 
tijekom sezone. 

• Prijedlog: evaluacija stanja velike mačevalačke opreme, određivanje 
prioriteta u natjecanjima, poticanje natjecanja u oba oružja (u sklopu 
istog turnira). 

• Smjernice za pokretanje sablje u Hrvatskoj ? 
 

Ad2.  Prihvaćen jednoglasno uz primjedbu M.Zmaić da L.Runjić nije isključen iz MK    
         Split što će biti provjereno i izmijenjeno u Zapisniku sa 10. sjednice. 
 
Ad3. Jednoglasno prihvaćeno uz primjedbu M. Zmaić da su godišnju članarinu 

platila samo dva kluba tj. HAMK Mladost i MK Lokomotiva. 
            I.O.HMS-a donosi zaključak da tajnik hitno uputi račune svim klubovima te da  
            se članarina mora uplatiti u roku od 15 dana. 

 
Ad4. Jednoglasno je prihvaćeno izvješće , a g. Prišćan je izvijestio o rezultatima  
         ankete koja je bila provedena na godišnjoj Skupštini te izrazio svoje  
         zadovoljstvo istovjetnim razmišljanjima  većine  anketiranih. 
    Prezentirao je članovima I.O.HMS-a završen projekt grafičkog dizajna HMS-a tj 

knjigu grafičkih standarda koji trebaju biti korišteni u komunikaciji HMS-a kako 
bi HMS postao vizualno prepoznatljiv  . 

 I.O.HMS-a donio je odluku da se za izradu knjige grafičkih standarda može 
platiti račun u visini od 5.000,00 Kn. 

 U raspravi koja se odvijala  osnovana je Komisija koja treba brinuti o  
sponzorskim sredstvima tj. da se raspodjela sponzorskih sredstava obavlja 
sukladno odlukama I.O.HMS-a. u sastavu – Kvesić, Bičanić, Prišćan i Marolt .  

        Zadužen je tajnik HMS-a da nabavi popis tj. adresar potencijalnih sponzora . 
          

Ad5.  I.O.HMS-a jednoglasno donosi odluku da se u program mladih uključi Tončica 
Topić iz MK Split . 

 U raspravi je zaključeno da se u što skorije vrijeme pronađe mladi daroviti 
natjecatelj/ica iz discipline floret kao bi naš predstavnik u Vijeću HOO-a 
pokušao predložiti da se još jedan mladi sportaš iz HMS-a uključi u program 
mladih iako HMS ima pravo na jednoga.  

 Svi prisutni članovi I.O.HMS-a dobili su potrebne materijale u Programu 
sufinanciranja mladih HOO-a. 

 

Ad6.  Članovi I.O.HMS-a raspravljajući prilike u hrvatskom mačevanju zaključili su 
slijedeće : 

  Potreban je još jedan trener koji bi vodio brigu o mladim natjecateljima 
poglavito u disciplini floret i čije bi sjedište bilo u Zagrebu . 

 Nije nužno da bude strani trener, ali budući da se radi o mladim naraštajima 
mora biti iskusan , a u Hrvatskoj takovog domaćeg (školovanog)  trenera nema, 
pa je HMS prinuđen potražiti nekoga iz inozemstva . Za takovog trenera nisu 
dostatna sredstva koja se može koristiti iz programa HOO-a te je nužno 
osigurati i dodatna sponzorska sredstva. 



 Sigurno je da se naši treneri koji natjecatelje vode po turnirima u inozemstvu 
mogu raspitati postoji li netko tko nije preskup i o tome izvijestiti članove 
I:O.HMS-a, a onda se može pokrenuti i akcija. 

Ad7.  I.O.HMS-a vezano za raspodjelu i kriterije raspodjele te izradu godišnjeg 
Programa nastupa određuje g. Bićanića i g. Marolta. 

 

Ad8. Budući je g. Kovačić bolestan nije bio u prilici izraditi kalendar  . 
 

Ad9.  I.O.HMS-a donosi odluku da su kandidati za nastup na svjetskom prvenstvu 
Debić , Jovanović i trener Limov. 

 Ukoliko bi manjkalo sredstava odobrava se korištenje sredstava namijenjenih za 
sudjelovanje na Kongresu FIE u iznosu od 6.500,00 Kn budući da nitko neće 
putovati na Kongres FIE . 

 

Ad10.  1)  I.O.HMS-a odredio je nove dobne skupine u mlađim uzrastima koje vrijede od  
natjecateljske sezone 2007/2008 , a sukladno ovlastima iz Statuta čl 19.  i to : 

    

    Umjesto tri kategorije : 
 

• Dječaci/ce uzrast    do 11 godina 
• Dječaci/ce uzrast    do 14 godina 
• Kadeti/kinje uzrast  do 17 godina 
 

   Određuje se četiri kategorije : 
 

• Klinci/klinceze               -  uzrast do 10 godina 
• Dječaci/djevojčice             -  uzrast do 12 godina 
• Ml. Kadeti/kinje             -  uzrast do 14 godina 
• Kadeti/kinje    -  uzrast do 17 godina   

 

         Izvršni odbor ovom odlukom mijenja članak 10. Pravilnika o sustavu natjecanja  
tabelarni prikaz dobnih skupina.  

  

2)  I.O.HMS-a donosi odluku da se određivanje iznosa kotizacije osim za  
        Prvenstva R. Hrvatske i međunarodna natjecanja ( određuje FIE ) koja su u 
         ingerenciji HMS-a prepušta klubovima. 
 

3) Usvojen je prijedlog vođenja rang liste za mlađe dobne skupine, a g.Bičanić 
prihvatio je izradu navedenih rang listi od sezone 07/08 . 

 

4) I.O.HMS-a usvojio je prijedlog Predsjednika da za velika natjecanja voditelj 
bude tajnik HMS-a , a da za sve kontakti sa medijima bude zadužen 
g.Prišćan. 
I.O.HMS-a određuje da se prvi dogovor o organizaciji V.Mažuranića održi u 
listopadu. 

 
Sjednica je završila u 19.30. sati 
 

Zapisnik sastavio:                                                                     Predsjednik HMS-a 

 

 

 
Reno Marolt                                                                                Željko Kvesić 



 


